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Številka: 031-0004/2022 
 

ZAPISNIK 
4. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Boštanj, 

ki je bila dne 21. marca 2023, ob 18.00 uri, 
v prostorih sejne sobe gasilskega doma Boštanj. 

 
Prisotni člani sveta:  
Alojz Udovč, Matej Simončič, Ivan Podlogar, Boris Androjna, Tadeja Novšak, Mitja Udovč, 
Vinko Knez, Tomaž Lisec, Ivan Možic.  
 
Ostali prisotni: 
Marjetka Flisek, referentka za KS, 
Milan Simončič, urednik spletne strani KS Boštanj, 
Žan Stušek, predstavnik Zdravstvenega doma Sevnica.  
 
Odsotni:  
Marko Lisec (opr.), Aleš Šlogar.  
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Vincenc Knez, predsednik sveta KS Boštanj. 
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 
Ob začetku seje je bilo prisotnih 9 članov sveta KS Boštanj. Svet KS Boštanj je bil sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi člane sveta in goste,  prebere predlog dnevnega reda in ga poda v 
razpravo ter potrditev.  
 
Predsednik pove, da se bo gradivo za sklic sej pošiljajo na elektronske naslove članov sveta.  
 
PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 9. 2. 2023, 
3. Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2022, 
4. Poročilo o delovanju spletne strani KS Boštanj, 
5. Pregled predloga javnega razpisa za sofinanciranje društev, ki delujejo v KS 

Boštanj, 
6. Obravnava predloga za spremembo števila volilnih enot, 
7. Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS, 
8. Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Sevnica in 

gradiva za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj (podajo 
svetniki OS), 

9. Predstavite sistema prvi posredovalci (ZD Sevnica),  
10. Razno – prošnje, dopisi. 

 
Razprave ni.  
  
SKLEP: 
Svet soglasno sprejme predlog dnevnega reda.  
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep sprejet. 
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Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje z dne 9.2.2023 

 
Predsedujoči poda zapisnika v obravnavo in potrditev.  
Razprave ni. 
 
 
SKLEP: 
Svet KS Boštanj je potrdil zapisnik 3. redne seje z dne 9.2.2023.  
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep sprejet.  
 

Ad 3 
Seznanitev z dokumenti zaključnega računa za leto 2022 

 
Člani sveta so gradivo z dokumenti zaključnega računa za leto 2022 prejeli na svoje 
elektronske naslove skupaj z vabilom. Predsednik predstavi prihodkovno stran v letu 2022, ki 
znaša 223.986,97 EUR in prihodkovno stran, ki znaša 230.134,83 EUR.  
 
Predsednik poda gradivo v razpravo. Razprave ni.  
 
Sklep: 
Svet Krajevne skupnosti Boštanj se je na svoji 4. redni seji dne, 21. 3. 2023 seznanil z 
dokumenti zaključnega računa Krajevne skupnosti Boštanj za leto 2022 in predlaga 
Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme. 
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). 
Sklep sprejet. 
 

Ad 4 
Poročilo o delovanju spletne strani KS Boštanj 

 
Predsednik preda besedo Milanu Simončiču, ki predstavi poročilo o delovanju spletne strani 
KS Boštanj od aprila 2021 do marca 2023. Poročilo je sestavni del zapisnika.  
 
Milan Simončič predlaga posodobitev spletne platforme vezano na aktualne tehnične 
usmeritve. Želi, da urejevanje spletne strani prevzame nekdo drug.  
 
Predsednik se poročevalcu zahvali za predstavitev in dosedanje sodelovanje in odpre 
razpravo. Člani sveta se strinjajo, da se informiranje preko spletne strani ohrani.  
Predsednik predlaga, da se do naslednje seje izdela pobuda za preureditev spletne strani in 
poišče primernega urejevalca.  
 
Sklep: 
Svet KS Boštanj se je seznanil z delovanjem spletne strani KS Boštanj. 
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). Sklep sprejet. 
 
Predsedujoči poda v obravnavo izplačilo nagrade za skrbnika spletne strani, Simončič Milana, 
v višini 250 EUR neto za leto 2021 on 250 EUR neto za leto 2022. 
 
Sklep: 
Svet KS Boštanj je soglasno potrdil izplačilo nagrade po podjemni pogodbi za urejanje 
spletne strani Simončič Milanu za leto 2021 v višini 250 EUR neto in za leto 2022 v 
višini 250 EUR neto.. 
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). Sklep sprejet. 
Sejo zapusti Milan Simončič. 
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Ad 5 
Pregled predloga javnega razpisa za sofinanciranje društev, ki delujejo v KS Boštanj 

 
Predsednik članom sveta predstavi vsebino predloga javnega razpisa s predlaganimi popravki 
pravilnika, ki so ga člani sveta prejeli na klop. Uskladitev razpisa in pravilnika je nastala na 
podlagi razprave, pobud in mnenj, ki so bila obravnavana na sestanku z društvi, dne 27.2.2023. 
Na sestanku je bila določena komisija za društva v sestavi Tomaž Lisec, Aleš Germovšek, 
Janez Levstik, Mirko Hribar in Matej Fon. Zaradi vključitve pozitivnih izkušenj preteklih let so 
bili v razpravo vključeni tudi člani aktualne komisije v sestavi Jelka Bec, Irena Zakšek, Mira 
Šraj in Janez Levstik. Komisija se je sestala dvakrat.  
 
Popravki pravilnika se nanašajo na 9. člen, in sicer: »Prosilci, ki so upravičeni do sredstev za 
delovanje so dolžni Krajevni skupnosti predložiti poročilo o svojih aktivnostih in projektih 
najkasneje do 31.1. v naslednjem letu.« V trenutno aktualnem pravilniku je bil kot rok za oddajo 
poročil naveden datum 30.11. 
 
Razprava: 
V preteklem letu so bila razdeljena sredstva v znesku 4.000,00 EUR enajstim društvom, ki so 
pravočasno in pravilno podali vlogo. Glede na pretekla obdobja je bilo prijaviteljev malo, saj je 
bilo leta nazaj beleženih 23 prijavljenih društev. Društvom se skladno s pravilnikom ne 
dodeljuje sredstev na podlagi prošenj. Svet KS se bo trudil spodbujati delovanje društev. 
 
Predsednik pove, da se popravki javnega razpisa nanašajo na višino sredstev. Za leto 2023 je 
predvidena višina sredstev 8.000,00 EUR. V tretji točki, druga alineja se tekst glasi: »da imajo 
sedež drugje, vendar aktivno deluje v Krajevni skupnosti skupina nad 10 članov društva.« (prej 
tega zapisa ni bilo). Spremeni se točkovnik in prilagoditev obrazcev.  
 
Čistopis pravilnika in javnega razpisa je sestavni del zapisnika. 
Javni razpis bo objavljen na spletni strani KS Boštanj 1.4.2023.  
 
Sklep:  
Svet KS Boštanj je obravnaval in sprejel spremembe in dopolnitve Pravilnika o 
sofinanciranju dejavnosti društev, ki so registrirana in delujejo na območju KS Boštanj 
in Javnega razpisa za sofinanciranje društev v KS Boštanj za leto 2023. Izvede se javni 
razpis. 
V mesecu aprilu se imenuje komisija za vodenje postopka javnega razpisa in pripravo 
predloga sofinanciranja. 
 
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). Sklep sprejet. 
Sejo zapusti Milan Simončič. 
 
Predsednik pove, da bo potrebno na dopisni sprejeti sklep o imenovanju komisije, ki bo vodila 
postopek odpiranja in ocenjevanja vlog, ki bodo prispele po končanju javnega razpisa za 
sofinanciranje društev.   

 
Ad 6 

Obravnava predloga za spremembo števila volilnih enot 
 
Predsednik predstavi dopis, ki se glasi na podajanja predlogov glede spremembe števila 
volilnih enot.  
 
SKLEP: 
Svet KS Boštanj predlaga da se volišče iz naslova Gostišče Dolinšek, Vrh pri Boštanju 
23, prestavi v dom krajanov na Okiču.  
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). Sklep sprejet. 
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Alojz Udovč sprašuje, ali bi lahko opravili vzdrževalna dela  v prostoru na objektu Slovenskih 
železnic v Jelovcu, katerega imajo krajni na razpolaga skladno z dogovorom (zakup 1 
EUR/leto). Do letošnjega leta so bila za uporabo tega prostora na KS pridobljena prihodkovna 
sredstva iz naslova uporabe prostorov za volitve. Predsednik pove, da se bo pozanimal. 
 
Ivan Podlogar sprašuje kdo in kako se oblikujejo volilni odbori. Predsednik pove, da je za to 
dan poziv. Svet krajevne skupnosti na oblikovanje odborov nima vpliva.  
 
 

Ad 7 
Tekoče aktivnosti po vaških skupnostih – podajo člani sveta KS 

 
Boštanj: v začetku aprila naj bi se začela sanacija opornega zidu ob javni poti 872441. 
Izvedena je bila javna razgrnitev spremembe in dopolnitev OPPN za stanovanjsko sosesko 
Boštanj – Sveti križ (Lamela IX).  
 
Lukovec: ◊Boris Androjna preda nabor potrebnih investicij na območju KS Lukovec. ◊Izveden 
je bil občni zbor KŠD Lukovec z izvolitvijo novega upravnega odbora. ◊V izvajanju je projekt 
hidravlične izboljšave vodovodnega sistema iz Poganke proti vodohranu na Lukovcu. 
 
Kompolje, Mrtovec: ◊Tadeja Novšak poda slikovno gradivo vezano na posedanje jaška na 
Komplju, pri hiši Kompolje 19 c. Na cesti je več kot 10 cm globoka jama, ki je bila pred leži že 
neuspešno sanirana. ◊Krajani so opozorili na postavitev prometnega znaka za naselje. 
Predsednik vse člane sveta pozove, naj  v roku enega tedna pripravijo spisek morebitno 
potrebne prometne signalizacije (opozorilni znaki za nevarnost, znaki za izrecne odredbe) za 
zagotovitev varnosti v cestnem prometu.  
 
Jelovec, Gabrje, Križ: ◊Alojz Udovč pove, da je na območju Križa, Gaberja, Križišča in Jelovca 
potrebnih več terenskih ogledov. Prioriteten je ogled terena v Gaberju (stekanje vode pri 
Judežu, odcep levo). ◊Na lokalni cesti Jelovec – Okič je potrebno pri prvem ovinku urediti 10 
m mulde, ker se voda steka čez cestišče. ◊Potrebna je ureditev odvodnjavanja pri Goštetu 
(začetek novega asfalta), saj se je cesta vlomila in zaledna voda teče čez travnik do lokacije 
saniranega plazu.  ◊Glede rekonstrukcije mostu so potekali pogovori z županom in vodjem 
oddelka za okolje in prostor. Pri ureditvi mostu bi bilo smiselno urediti tudi cesto do železniške 
postaje. ◊Potrebno je opraviti terenski ogled Lipovškega potoka z vključitvijo predstavnika 
Direkcije za vode. Predsednik predlaga, da se v naslednjem tednu izvede ogled za zapisom 
potrebnih ureditev.  
 
Vrh, Okič: ◊Ivan Možic na Vrhu potekajo aktivnosti izgradnje pločnika in podpornega zidu. 
◊Aktivnosti sanacije cerkve na Topolovcu so v zaključni fazi. Urejeno bo do maše na 
velikonočni ponedeljek. ◊Na Okiču je bil izveden sestanek, kjer so izvolili novo vodstvo. Želja 
je, da se veselica v letošnjem letu izvede. ◊Predsednik pove, da je bil izveden ogled 
izpostavljenega usada na javni poti 872391 Ravne. ◊Ivan Možic pove, da je potrebno opraviti 
terenski ogled brežine pri Rimcu. ◊Kako je odgovornostjo postavitve in uporabe igral. 
Predsednik pove, da je odgovornost določena v pravilniku, če igrala stojijo na javnih površinah.  
 
Jablanica, Novi Grad: ◊V teku so aktivnosti organizacije za otvoritev ceste Grahovica - 
Podzavrh – Vitovec. Plan v prihodnosti je nadaljevanje ureditve ceste proti Novemu Gradu 
(povezovalna pot za Radeče in Šentjanž). Ivan Podlogar prisotne povabi na dogodek. 
◊Potrebo je dokončanje ureditev z asfaltacijo muld pri Pečniku. ◊Potrebna je prestavitev 
vodovoda od Vitovca do Sončnika.  
 
Šmarčna: ◊Vinko Knez pove, da potekajo priprave za ureditev sanitarij v večnamenskem 
domu. ◊Postavljala se bo ograja za zaščito polja proti divjadi in redna spomladanska opravila 



 5 

za ureditev vasi v sodelovanju s krajani. Predsednik pozove tudi druge člane sveta, da kakšne 
manjše ureditve po vaških skupnostih izvedejo prostovoljno.  
 

Ad 8 
Seznanitev obravnavanega gradiva zadnje seje Občinskega sveta Občine Sevnica in 

gradiva za prihodnjo sejo, članom sveta KS – pomembnega za KS Boštanj 
 
Predsednik, ki je hkrati tudi član Občinskega sveta Občine Sevnica, člane sveta seznani z 
aktualnimi točkami, ki se nanašajo na območje  KS Boštanj s seje, ki je potekala 8. marca 
2023. Sprejet je proračun Občine Sevnica za leto 2023, kar omogoča izvajanje investicij tudi 
za KS Boštanj. Predstavljeno je bilo poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata – skupnega 
prekrškovnega organa za leto 2022. Obravnaval se je predlog Odloka o Občinskem 
podrobnem prostorskem načrtu za Poslovno cono Radna. Predstavljeni so bili predlogi letnih 
planov programa športa in kulture v Občini Sevnica za leto 2023.   
 
4. redne seja sveta občinskega sveta je predvidena 5. aprila 2023. 
 
Sklep: 
Svet KS se je seznanil z vsebino 3. seje Občinskega sveta Občine Sevnica. 
Izid glasovanja: 9 za 0 proti (prisotnih 9). Sklep sprejet. 
 

Ad 9 
Predstavitev sistema pri posredovalci (ZD Sevnica) 

 
Predsednik preda besedo Žanu Stušku, predstavniku Zdravstvenega doma Sevnica, ki 
predstavi sistem prvih posredovalcev z namenom reševanja življenj.  
Prvi posredovalec je posameznik, ki navadno nima zdravstvene izobrazbe in se odzove na 
poziv dispečerske službe zdravstva ter pride na kraj dogodka z namenom izvajanja ukrepov 
za ohranitev življenja pred prihodom službe NMP in je vključen v sistem t. i. tihega aktiviranja 
sil za zaščito in reševanje. Prvi posredovalci so posamezni prostovoljci, starejši od 18 let, ki so 
v ZD Sevnica opravili usposabljanje iz temeljnih postopkov oživljanja in uporabe avtomatskega 
zunanjega defibrilatorja (AED). Namen prvih posredovalcev je pomoč pri življenje ogrožajočih 
stanjih na lokacijah, kjer je dostopni čas reševalnega vozila daljši in kjer se v primeru srčnega 
zastoja v najkrajšem možnem času odzovejo na pomoč in opravljajo temeljne postopke 
oživljanja do prihoda ekipe nujne medicinske pomoči. Prvi posredovalci so aktivirani prek 
Regijskega centra za obveščanje 112 in so ves čas nudenja pomoči na zvezi z ekipo nujne 
medicinske pomoči. Trenutno deluje 9 prvih posredovalcev. G. Stušek pozove člane sveta k 
vključitvi morebitnih interesentov. Predsednik poudari, da bi bila potrebna vključenost krajanov, 
saj ima vsaka vaška skupnost defibrilator in bi s pridobitvijo potrebnih znanj omogočili večjo 
možnost preživetja pacienta.  
Tomaž Lisec sprašuje, ali je izdelana sistemska rešitev glede zavarovanja odgovornosti prvih 
posredovalcev in kako poteka izobraževanje. Trenutno sistemske rešitve še ni. Izobraževanje 
pa poteka tako na teoretični ravni in praktičnem delu. Tomaž Lisec bo glede na povedano 
podal poslansko vprašanje.  
Po razpravi se člani sveta strinjajo, da člani sveta sestavijo spisek potencialnih kandidatov po 
posameznih vaških skupnosti in se potem organizira srečanje s predstavniki zdravstvenega 
doma.  
 
 

Ad 10 
Razno – prošnje, dopisi 

 
Predsednik izpostavi organizacijo čistilne akcije. Čistilna akcija se načeloma predvideva 
15.4.2023. Za potrebo po dobavi rokavic in vrečk naj člani sveta javijo referentki za KS.   
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Predsednik pove, da se bo na naslednji seji sveta KS Boštanj obravnavala tematika 
vodooskrbe. Potrebna je vzpostavitev kontakta s potencialnim kandidatom za urejanje spletne 
strani.  
Iz nabiralnika KS Boštanj je bila 20.3.2023 prevzeta prošnja za ureditev dostopne ceste z 
asfaltacijo – zaselek Veternik, ki pa je bila nepodpisana. Predsednik bo komuniciral pošiljatelja.  
 
Na sedež KS Boštanj je bila prejeta prošnja Turističnega društva za finančno pomoč pri 
organizaciji in izvedbi 8. Mišjakovega večera v Boštanju. Prošnji se ne ugodi. Društva se 
morajo s projekti prijaviti preko javnega razpisa.  
 
Predsednik predlaga, da se avtoprikolica odproda. Člani sveta se strinjajo. 
 
Matej Simončič poda pobudo, da se povezovanje krajanov in društev izvaja tudi preko 
sodobnejših medijev (facebook). Pobudi se pridruži tudi Tomaž Lisec. Predsednik predlaga, 
da se o tem razmisli do naslednje seje.  
 
Tiskana gradiva za sklic sej se pošilja Možic Ivanu, Alojzu Udovču in Ivanu Podlogarju.  
 
Seja zaključena ob 19.45 uri.  
 
Ob zaključku seje je bilo prisotnih 9 članov sveta.  
 
Zapisala:  
Marjetka Flisek 
         Vincenc Knez 
                 Predsednik sveta KS Boštanj 
 
 
 

 


